

Announcement



Economic Substance Notification

الإبلاغ عن الأنشطة الاقتصادية الواقعية

Dear Valued Customer,

عملاؤنا الكرام،

As part of the UAE's commitment as a member of the Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD) Inclusive framework, and in the response of an assessment of the UAE's Tax framework by European Union (EU) Code of Conduct Group on Business Taxation, a Resolution has been issued on the Economic Substance (Cabinet of Ministers Resolution No. 31 of 2019) on the 30th of April 2019.

Whilst Jafza is continuing to seek further guidance and direction from the Ministry of Finance in respect to the effect on member companies during the COVID-19 pandemic. As per the guidance from the Ministry of Finance, it is required for each Jafza company registered or licensed to provide an annual declaration of conducting any relevant activities in the preceding financial year.

The guidance of how this process will be undertaken was provided in April 2020.

في إطار التزام دولة الإمارات العربية المتحدة بصفتها عضواً في الإطار الشامل لمنظمة التعاون والتنمية الاقتصادية، واستجابة لتقييم الإطار الضريبي لدولة الإمارات العربية المتحدة من قبل مجموعة قواعد السلوك الخاصة بالضرائب التجارية التابعة للاتحاد الأوروبي ، فقد تم إصدار قراراً بشأن تحديد متطلبات الأنشطة الاقتصادية الواقعية (قرار مجلس الوزراء رقم 31 لسنة 2019 بتاريخ 30 أبريل 2019).

في حين أن المنطقة الحرة لجبل علي (جافزا) تواصل السعي للحصول على مزيد من التوجيه من وزارة المالية خاصة فيما يتعلق بالتأثير على الشركات الأعضاء خلال جائحة COVID 19 ، فإننا ندرك حالياً أن المتطلبات لكل شركة مسجلة أو مرخصة من جافزا عليها توفير بيان سنوي حول ما إذا كانت قد قامت بأية أنشطة ذات صلة في السنة المالية المنصرمة.

وقد تم توفير دليل إرشادي حول كيفية تنفيذ هذه العملية خلال شهر أبريل 2020.

• Relevant Activities Guide:

<https://www.mof.gov.ae/en/strategicpartnerships/pages/esr.aspx>

• Economic Substance Regulations FAQs;

<https://www.mof.gov.ae/en/StrategicPartnerships/Pages/ESR.aspx>

Please click [here](#) to view the Annual Economic Substance Notification Form User Guide.

Thank you for your continued support and cooperation.

For any clarifications or information, please contact us on 04 704 9595 from Sunday to Thursday between 7:30am to 3:30pm.

Jebel Ali Free Zone

• دليل الأنشطة الاقتصادية الواقعية:

<https://www.mof.gov.ae/en/strategicpartnerships/pages/esr.aspx>

• الأسئلة المتداولة:

<https://www.mof.gov.ae/en/StrategicPartnerships/Pages/ESR.aspx>

يرجى الضغط [هنا](#) لعرض الدليل الإرشادي للإخطار بالأنشطة الاقتصادية الواقعية

نشكر لكم تعاونكم الدائم والمستمر.

لمزيد من التفاصيل والإيضاحات، يرجى التواصل معنا على الرقم 04 704 9595 أيام الأحد إلى الخميس، من الساعة 07:30 صباحاً وحتى الساعة 03:30 مساءً.

المنطقة الحرة لجبل علي